
 

 

                                             П Р О Т О К О Л 

 

  15.01.2015                              м.Черкаси                                      № 30 

 

              засідання постійної комісії обласної ради з питань 

  освіти, науки, культури, духовності, молодіжної політики та спорту 

 

Всього членів комісії – 11 

Присутні на засіданні комісії – 7 

Лега Ю.Г., Гнідая С.А., Руснак Т.Г., Бієвець Ю.В., Касян В.П., Костогриз І.І., 

Муляров Є.А. 

Відсутні: Величко Л.Г., Мартинова О.М., Хижняк В.М., Олійник О.В. 

Запрошені: Митюк Т.С. – заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації;  

Зеленський М.В. – начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

Суховий М.О. – в.о. начальника управління культури облдержадміністрації; 

Фурман О.Я. – заступник директора Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Бєлих С.В. – в.о. директора КП «Черкасиоблкіно»; 

Коваль С.В. – начальниу аправління майном обласної комунальної власності. 

 

Порядок денний: 

1.Про обласний бюджет на 2015 рік. Доповідає Митюк Т.С. - заступник 

директора департаменту фінансів облдержадміністрації. 

2.Про внесення змін до ріщення обласної ради від 26.06.2012 № 16-10/VІ «Про 

заснування обласної стипендії перспективним спортсменам». Доповідає 

Зеленський М.В. -  начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 №11-3/VІ «Про 

програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2016 роки». 

Доповідає Зеленський М.В. -  начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

4.Про хід виконання рішення обласної ради від 13.09.2011 №8-5/VІ «Про 

обласну програму будівництва, реконструкції та капітального ремонту 

спортивних майданчиків Черкащини на 2011-2016 роки». Доповідає Зеленський 

М.В. - начальник управління сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації. 

5.Про звернення депутата обласної ради Касяна Василя Петровича. Доповідає 

Лега Ю.Г. - голова комісії. 



6.Про хід виконання рішення обласної ради від 26.04.2013 № 22-3/VІ «Про 

обласну програму  підтримки та розвитку сільських клубних закладів на 2013-

2015 роки». Доповідає Суховий М.О. -  в.о. начальника управління культури 

облдержадміністрації. 

7.Про дострокове припинення дії галузевих програм. Доповідає Фурман О.Я. - 

заступник директора Департаменту освіти і науки облдержадміністрації. 

8.Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, 

культури, духовності, молодіжної політики та спорту на І півріччя 2015 року. 

Доповідає Лега Ю.Г. - голова комісії. 

9. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента України 

Петра Порошенка, голови Верховної Ради України В.Гройсмана з приводу 

фінансової децентралізації влади (внесено депутатською групою «Гідність»). 

Доповідає Лега Ю.Г. - голова комісії. 

 

10.Різне. 

     - Про відвідування засідань  членами профільних комісій. Доповідає Лега 

Ю.Г. - голова комісії. 

      

 

1.СЛУХАЛИ: Митюк Т.С. Про обласний бюджет на 2015 рік. 

Заступник директора Департаменту фінансів облдержадміністрації 

прокоментувала зміни в законодавстві, що стосуються бюджетної сфери, 

пояснила відмінність у системі фінансування порівняно з 2014 роком, 

зазначила, що пов’язано це також із змінами в податковій системі; відповіла на 

запитання членів комісії. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г. Він запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення  «Про обласний бюджет на 2015 рік» підтримати і 

внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 26.06.2012 № 16-10/VІ «Про заснування обласної стипендії перспективним 

спортсменам». Максим Васильович прокоментував суть пропонованих змін до 

зазначеного рішення. Вони полягають у зміні формулювання окремого пункту. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г., який запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 



ВИРІШИЛИ:  проект рішення  «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 26.06.2012 № 16-10/VІ «Про заснування обласної стипендії перспективним 

спортсменам» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0.  

 

3.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

28.12.2011 №11-3/VІ «Про програму розвитку футболу в Черкаській області на 

2012-2016 роки». Доповідач, зокрема, зазначив, що федерація футболу 

Черкаської області у 2014 році провела обласний огляд-конкурс на кращу 

постановку роботи з розвитку футболу серед спортивних організацій області, де 

було визначено і відзначено найкращі спортивні організації  з розвитку 

футболу. У 2014 році була активізована робота щодо введення в 

загальноосвітніх навчальних закладах уроку фізкультури з елементами 

футболу. Управлінням у справах сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації у 

2014 році було профінансовано проведення обласних змагань з мініфутболу на 

загальну суму 13306 грн. та участь у Всеукраїнських фінальних змаганнях на 

призи клубу «Шкіряний м’яч» - 7590 грн.  У звітному році на розвиток 

футбольно-спортивної бази були вжиті заходи щодо залучення додаткових 

джерел фінансування, не заборонених чинним законодавством. 

ВИСТУПИВ: Бієвець Ю.В. Він запропонував надану інформацію взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від 28.12.2011 №11-3/VІ «Про програму розвитку 

футболу в Черкаській області на 2012-2016 роки». 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0.  

 

4.СЛУХАЛИ:  Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

13.09.2011 №8-5/VІ «Про обласну програму будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту спортивних майданчиків Черкащини на 2011-2016 роки». 

Максим Васильович зазначив, що протягом 2011-2014 років в області було 

побудовано 51 багатофункціональний спортивний майданчик з тренажерами та 

5 спортивних майданчиків із штучним покриттям. У 2014 році кошти на 

виконання програми не виділялись. 



ВИСТУПИВ: Костогриз І.І., який запропонував інформацію взяти до відома і 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням  

рішення обласної ради від 13.09.2011 №8-5/VІ «Про обласну програму 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту спортивних майданчиків 

Черкащини на 2011-2016 роки». 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0.  

 

5.СЛУХАЛИ: Легу Ю.Г.  Про звернення депутата обласної ради Касяна Василя 

Петровича. 

Голова комісії зачитав звернення депутата Касяна В.П., в якому йдеться 

про вивчення питання фінансового стану комунального закладу 

«Черкасиоблкіно» та доцільності виділення коштів з обласного бюджету для 

його функціонування. 

ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А. Вона висловила думку про необхідність створення 

тимчасової комісії з вивчення даного питання. 

ВИРІШИЛИ: Ініціювати створення тимчасової комісії для вивчення питання 

про фінансовий стан комунального закладу «Черкасиоблкіно». Порушене 

питання розглянути на одному з наступних засідань комісії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0.  

 

6.СЛУХАЛИ: Сухового М.О. Про хід виконання рішення обласної ради від 

26.04.2013 № 22-3/VІ «Про обласну програму  підтримки та розвитку сільських 

клубних закладів на 2013-2015 роки». Доповідач зазначив, що станом на 

01.12.2014 ремонтні роботи проведено в 14 закладах області на суму 701,623 

тис.грн. Зокрема, у Городищенському районі зроблено ремонт Мліївського 

СЦКД; капітально відремонтовано покрівлю Житницького СБК Жашківського 

району; придбано звукопідсилюючу апаратуру, стільці для глядацької зали 

Юрківського СБК Звенигородського району.  Замінено покрівлю, вікна та двері 

у приміщенні Вербівського СБК та встановлено котел для системи опалення, 

відремонтовано стелю актової зали Михайлівського СК, а також замінено вікна 

та двері у приміщенні Лузанівського СБК (Кам’янський район).. 



ВИСТУПИВ: Костогриз І.І. Він запропонував надану інформацію взяти до 

відома і продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від 26.04.2013 № 22-3/VІ «Про обласну програму  

підтримки та розвитку сільських клубних закладів на 2013-2015 роки». 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0.  

 

7.СЛУХАЛИ: Фурман О.Я. Про дострокове припинення дії галузевих програм. 

Заступник директора Департаменту освіти і науки повідомила, що згідно з 

постановою Кабінету Міністрів України від 05.03.2014 № 71 «Деякі питання 

оптимізації державних цільових програм і національних проектів, економії 

бюджетних коштів та визнання такими, що втратили чинність, деяких актів 

Кабінету Міністрів України» достроково припинено дію 4-х державних 

програм у галузі «Освіта». 

 У зв’язку з цим та враховуючи обмежені фінансові можливості обласного 

бюджету, департамент розглядає питання про дострокове припинення 4-х 

обласних галузевих програм. До кінця поточного місяця департамент отримає 

інформацію з районів області, і на наступному засіданні комісії надасть 

матеріал для розгляду. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г., яка запропонувала підтримати пропозицію 

розглянути дане питання на наступному засіданні комісії. 

Пропозиція підтримана членами комісії одноголосно. 

 

8.СЛУХАЛИ: Легу Ю.Г. Про план роботи постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, духовності, молодіжної політики та спорту на  

І півріччя 2015 року. 

 Голова комісії прокоментував основні пункти  плану роботи комісії, 

запропонував внести пропозиції. 

ВИСТУПИЛА:  Руснак Т.Г.,  яка  запропонувала  підтримати план роботи 

комісії на І півріччя 2015 року. 

План роботи комісії на І півріччя 2015 року підтримано членами комісії 

одноголосно. 

 

9.СЛУХАЛИ: Легу Ю.Г.  Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України Петра Порошенка, голови Верховної Ради України 

В.Гройсмана з приводу фінансової децентралізації влади (внесено 



депутатською групою «Гідність»). Члени комісії ознайомились із текстом 

звернення. 

ВИСТУПИЛА: Журба С.В. яка висловила думку, що дане звернення потребує 

доопрацювання, оскільки окремі положення потребують консультацій 

фінансистів, економістів, а також юристів. 

 Члени комісії підтримали позицію депутата Журби С.В.  

Голосування з даного питання не відбувалось. 

 

 

Голова комісії                                                                                         Ю.Г. Лега 

 

Секретар комісії                                                                                   Т.Г. Руснак 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

         

 

 


